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Mjällåns Fiskevårdsom rådesförening

VERKSAMHETSBERÄTTTLSE 2022

Styrelsen har bestått av Lars-Ola Norön (ordf), Ola Risberg (sekr), Anders
Bergström (kassör), Tommy Viklund och Örjan Jansson. Styrelsesuppleanter har
,rarit David Östling och Göran Jonsson.

Styrelsen har under 2O22haft protokollförda möten den 12 januari, 6 april, 28 april
och den 22 juni. Årsstärnma hölls den 23 mars.

Föreningens hemsida har hållits uppdaterad. Marknadsföring av fisket har skett
genom hemsidan och Facebook.

Planering och ansökningar om ekonomiskt stöd gjordes under våren för Etapp 3 av
biotoparbeten i tIjällån. Atgarder gjoi'des under tiden 18-28 juli längs en ca 1 km
lång sträcka uppströms Ågrena. Ekonomiskt stöddes projektet av länsstyrelsen,
Härnösands kommun, SCA och Sportfiskarna, förutom föreningens egna insats.

Under hösten har länsstyrelsen utfört inventering och planering för åtgärder inför
Etapp 4 längs ttfljållån. Vissa förberedelser har också gjorts för ansökningar om
ekonomiskt stöd.

Utsättningar har skett i put & take-vattnen Lalamp och Pörjalamp för sommarfisket
2022 med totalt 300 kg regnbåge och för vinterfisketZlZZl13 med totalt 600 kg
röding.
Priset för fiskekort för Lalamp och Pörjalampl Kåmeläns har höjts till 150 kr'/dygn.
Under hösten har kortförsäljning via Fiskekort.se ersafts av försäljning via iFiske.se

Rödingpremiär hölls i Pörjalamp den 6 nnars med ett hundratalfiskare.

Fiskekort har sålts under året till en summa som framgår av den ekonomiska
rar{naÄralcanr vvvvvr 9r9vl t.

Två nya vindskydd har satts upp vid Pörjalamp. Ett av vindskydden vid Lalamp har
brunnit upp p g a fiskares slarv med eld. Delar till ett ngt skydd på platsen har'
tillverkats.
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Denna sommar har inga ytterligare flodkräftor satts ut. Kräftor har i sommar setts i
lr:1.-i- L-..:-._:.:,.-_l-.,.._JJr- h-_..J:_t--:lr:t--:r.. l--:a_vtKsJUn §uiltuevts pii uverievnao uar. rrovlisKe i vtKSJon gäven Ki-äi-iä.

En havsöring 1,5 kg har rapporterats fångad i Mjällån.

Ekonomiskt stöd till verksamheten via bidrag till fiskevårdsområden har getts av
Härnösands kommun.

Styrelsen

I rrc-l^lla J\lnrÅn /.)la Pichar^ öricn lanecnnvv

Anders BergströnnTommy Viklund



Fnat*koll från Årsstämr.na S/ljällåns Fiskevårds*mrådesförening 2023-G4-26

§r 0rdföraneie öppnacle stä r'nmäfi

a. 1
5t 4. Dagord ning faststä !ldes

§3 Fastställdes att kalielsen till stärnnnan har skett enligt stadgarna

6a Val av ordfr:rande f*r stämmail
L-0 Ncii.en vaides till ardförande för stämman

5J. Val av sekreterare för stämman
Ola Risberg valdes till sekreterare för stämman

66 Val av justeringsmän tillika rösträknare
Kent &läslund CIch lJans-Olov Viklund valdes

§ /. Styrelsens Årsberättelse
Ordförande presenterade Årsberättelsen sorn Eadkåndes och lades till
handlingarna

åR Styrelsens årsredovisning
Kassören presenterade den ekonomiska redogärelsen sorn godkändes och
lades till handlingarna

§e. Revisorernas berättelse
Revisionsberätteisen föredrogs

§ TLJ" Styrelsems ansvarsfrihet
Revisorerna fr5reslog ansvarsfrihet för verksamhets- och räkenskapsåret vilket
bifölls av mötet.

I rl" Ersättni ng till styrelsen
§eslutades att ingen ersåttning utgår för styrelsearbetet. Reseersättningar
betalas som tidigare

§ i.2. Val av styrelseordförande och övr"iga styrelseledamöter sarnt suppleanter

Till ordfcirande på 1 år valdes Lars-Ola Nor€n

Till ledamöter på 2 år valdes Ola Risberg och Hans-Olou Viklund

Till suppleant på ? år valdes Göran Jonsson

Till revisorer på ett år vatrdes §unnar Såthe och Karl-Åke Engström§ IJ.



§ l-4,

§ls

§16

§ 17.

§ 18.

Till revisorssuppleant på 1 år valdes örjan Jansson

Val av valberedning

Tillvalberedning valdes Örjan Jansson och Kent Näslund

lnkomna rnotioner

lnga motioner har inkommit

Fiskeplan för 2A23

Styrelsens förslag till fiskeplan föredrogs och godkändes

Utgifts- och inkornststat för 2023

S§relsens förslag till utgifts- och inkomststat föredrogs och godkändes

Beslutades att Årsmöteshandlingarna skall göras tillgängliga inom två veckor,
skickas till fiskerättsägarna via mail och läggs ut på hemsidan

§ 19 Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet

Vid protokollet Justeras
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